
 
Referat 
 
Holmestrand Rotary Klubb.  
Medlemsmøte 1. august 2017 
  
Sted : Holmestrand Fjordhotell.   Tilstede 19 medlemmer. 
 
Møtet ble ledet av presidenten, Toralf Cock 
 
Presidenten ønsket velkommen til møtet der temaet var «Komiteene har fritt spillerom», en 
oppsummering fra peismøtene 8.mai.  
 
Møtet startet med an statusrapport fra Svein Otto Schjerven, med status ang. utvekslingsstudent. 
Vernea Schjerven reiser i morgen tidlig til Florida, og Ariana kommer hit 12. august. Verena har 
med vimpler fra vår klubb. 
Kari-Line og Erik Rusten (Jan-Arnes datter og svigersønn) har sagt seg villige til å ta 3dje periode 
av vertskapsansvaret ( jan./feb. - apr. 2018). Hans Otto Schjerven og Svein Otto har de to første 
periodene denne høsten. Dermed mangler kun de siste par måneder. Medlemmene oppfordres igjen 
til å ta ansvar. 
 
Svein Otto rapporterte så fra serviceprospekt komiteen i Frode Ekelis feriefravær : 
- Forslag til aktiviteter som synliggjør Rotary : 

 Følge opp Jimmi Vikas 20 maraton på 20 dager i 20 kommuner, når han etter planen 
kommer til Holmestrand 19 aug.  

 Kyststi prosjekt. Ta ansvar for finansiering av faciliteter nordover mot Sande 
 Angers Klev tilsvarende. Håkon kommenterte at dette er et ansvar historielaget har tatt på 

seg. 
 Ta initiativ til et «Foreningens Hus» i Holmestrand 

 
Stig la så fram programplanen for høsten. Kun 6 åpne dager og riktig mange ideer til temaer. 
Han sender dette ut til medlemmene for kommentarer og for at komiteene kan legge inn forslag til 
temaer på de møtedatoene de har ansvar for. 
 
Elin presenterte oversikt over nye medlemmer og kandidater. Mange gode innspill.  Hun forelegger 
forslag til ca. 5 av kandidatene til styremøtet nå i august. 
Flere forslag mangler faddere og info om kandidatene. Komiteene oppfordres til å få dette på plass. 
 
Espen summerte fra møte- og kameratskapskomiteen. Han gjennomgikk planene for høsten. 
Begrepet «ledsager» var så til diskusjon. Enighet om at begrepet «partner» er bedre. Komiteen 
mente «Æresnysgjerrig» og «Utvekslingsstudent» var aktiviteter nok dette året. 
  
Jan-Arne oppsummerte fra kommunikasjonskomiteen som også hadde diskutert begrepet 
«ledsager» og som var enig med Espens komite om å begrense aktivitetene til de to prosjektene vi 
har dette året. 
Ellers forslås at vi arrangerer en teater-tur igjen. Tur arrangert tidligere av Erik Ekeli til Drammen 
teater med litt enkel servering på bussen hadde vært meget populært og kan kanskje gjentas ? 
 
Jan-Arne 
referent 



 
 


